
Terms & Conditions
i. The incentive rewards in this programme is applicable to distributors who successfully advanced to AM, AM+ or AGM pin title within the stipulated period.
ii. Kindly refer to the Compensation Plan for Independent Distributor of the Business Handbook for the requirements of title advancement.
iii. Requirement(s) of AGM Advancement to be fullfil within one calendar month.
iv. Qualifiers of the current month will receive the incentive rewards on the 15th of the following month.
v. Color of the incentive rewards will be given out by random, selection of color is not allowed.

ADVANCEMENT CHALLENGE

07.01.2022 – 09.29.2022

Value $676.80

BI020 
NEORON® Bed Sheet (Double)

- Ivory or Serenity Blue

Achieve Your Goals and Get

ADVANCEMENTADVANCEMENT GIFTGIFT

OR

(Before
Advancement)

Nefful USA 
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
      (626)839-6657        info@neffulusa.com       neffulusa.com

USA



 

NEFFUL INTERNATIONAL 
PIN TITLE ADVANCEMENT CHALLENGE 2022 

 
Dear Partners: 

 

The Pin Title Advancement Challenge is back again in 2022 to serve as a motivation and support 

for all the partners in attaining their goals and expanding the Nefful International business! 

 

Pin Title Advancement Challenge Qualifying Criteria is as follow: 

1. Qualifying Period: July 1st  2022 – September 29th 2022 till sales closing period ends (Any 

month) 

2. Incentive Rewards based on the different pin title as follow: 

Pin Title 
Fulfillment 

Period 
Incentive  
Reward Before 

Advancement 
After  

Advancement 

AM+ AGM 

Within One Month 

1 x BI020 (Double) 

Within One Month 
(Concurrent Advancement) 

AM AM+ July 1st   – September 29th  

M AM Cumulative Three Months 

 

3. “Within One Month” refers to fulfilment of requirement within one calendar month. 

4. Kindly refer to the Compensation Plan for Independent Distributor of the Business Handbook 

for the requirements of title advancement. 

5. Qualifiers of the current month will receive the incentive reward on the 15th of the following 

month (Colors of reward (Serenity Blue or Ivory) will be given out at random, selection of 

color is not allowed).  

6. Please click the link for FAQ: https://bit.ly/3R4VhvC. 

 

 

07.01.2022 

https://bit.ly/3R4VhvC


條件與規則

i. 此獎勵活動適用於活動期間完成AM、AM+或AGM之聘階晉升者。
ii. 聘階晉升相關條件，請詳見事業手冊-獎金制度之辦法。
iii. AGM晉升條件需於單月內達成。
iv. 獎勵品將於達成晉升後，次月15日發送。
v. 獎勵品採隨機出貨，恕不挑色。

挑戰獎勵活動 07.01.2022 – 09.29.2022

價值 $���.��

BI020 
妮 美 龍 床 單 ( 雙 人 )

- 米白 或 寧靜藍

晉升晉升 好禮好禮

或

達標晉升獲取

(晉升前聘階)

Nefful USA 
18563 Gale Avenue , City of Industry, CA 91748
      (626)839-6657        info@neffulusa.com       neffulusa.com

美  國



 

妮芙露國際 2022 年聘階晉升挑戰獎勵活動 
 

親愛的夥伴，您好： 

 為激勵夥伴們在妮芙露國際事業的經營發展，公司推出以下聘階晉升挑戰的獎勵

辦法，期盼可以為夥伴帶來積極衝刺的動力！ 

聘階晉升獎勵辦法： 

1. 挑戰期間：2022 年 7 月 1 日起～2022 年 9 月 29 日業績結算止（任一個月）。 

2. 各聘階晉升之獎勵品： 

晉升前聘階 晉升後聘階 晉升業績計算區間 獎勵品 

高級區域經理 
（AM+） 

區域總經理 
（AGM） 

單月 
 
 
 
 

 
 

1 x BI020 (雙人) 
 

單月 
(拱升晉升) 

區域經理 
（AM） 

高級區域經理 
（AM+） 7 月 1 日～9 月 29 日 

經理（M） 區域經理（AM） 累計三個月 

 

 

3. 上述「單月」係指完整的一個月。 

4. 聘階晉升相關條件，請詳見事業手冊-獎金制度之辦法。 

5. 獎勵品將於達成晉升後，次月 15 日發送（寧靜藍及米白隨機出貨）。 

6. 請點擊連結以參考常見問題 https://bit.ly/3yAWtjp。 

 

 

 

2022 年 07 月 01 日 

https://bit.ly/3yAWtjp
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